
ÒLes retallades seran dr�stiquesÓ ÒEl club no est� en vendaÓ

El pressupost del Llagostera es redueix uns 100.000 euros amb vista al curs a punt de

comen�ar

Alsina afronta el seu rol a Palam�s com una feina m�s i nega que s'hi vulgui centrar

exclusivament

Isabel Tarrag� i Oriol Alsina al davant de la f�brica

t�xtil que dirigeixen Foto: J.SABATER.

Els comentaris sobre una possible compra de la pla�a a la 2a

divisi� B del Llagostera per algun club de categoria superior Ðel

Girona no ha negat mai que li podria interessar tenir el f ilial a una

categoria superior a 1a catalanaÐ han estat una constant les

�ltimes setmanes. Una de les principals implicades en aquest

assumpte, la presidenta del Llagostera Isabel Tarrag�, respon

sobre aquest assumpte.

Hi ha hagut clubs interessats en la compra del Llagostera?I.T.:

Cada any hi ha trucades i converses per� tenim molt clara la nostra

posici�.I quina �s?I.T.: Doncs que no tenim cap intenci� de canviar

el nostre cam� que vam iniciar ja fa uns quants anys. A Llagostera hi estem molt b� i tot seguir� igual.O.A.: A mi

m'agrada matisar que mai es pot dir que d'aquella aigua no en beur�, i m�s en el m�n del futbol. Les situacions

canvien molt per� per ara la realitat �s que a Llagostera hi estem a gust i no hi cap intenci� de canviar de lloc, ni

vendre la pla�a ni deixar-ho c�rrer.Hi ha hagut ofer tes impor tants tant a nivell econ�mic com de projecte

espor tiu?O.A.: S�, per� en aquest aspecte crec que sempre hem actuat amb molta coher�ncia, responsabilitat i

sentit com�. Sempre hem posat els interessos del club que representem al davant dels personals.Llagostera �s

un club llaminer per moltes coses, no?O.A.: Som un club molt petit i at�pic, molt familiar en moltes coses per�

amb una gesti� des de la junta directiva encap�alada per la presidenta que �s exemplar. Hem aconseguit acabar

les temporades sense cap tipus de deute, i tots els futbolistes que han jugat amb nosaltres en parlen b�. Aix�

�s un fet molt dif�cil d'aconseguir.El seguiment de l'af ici� ha estat baix. Com estan els �nims?I.T.: B�. Hi ha dos

tipus d'af icionats: incondicionals que s�n pocs per� venen a tot arreu, i d'altres d'espor�dics. De mica en mica,

els espor�dics tamb� es van enganxant al club.

El Llagostera ja est� posant els fonaments de la tercera temporada consecutiva a la 2a divisi� B, un curs que

ser� una mica at�pic, en primer lloc, per la restricci� econ�mica que ha decidit aplicar l'entitat del Giron�s i, en

segon lloc, pel nou vincle que s'ha creat amb el Palam�s a trav�s d'Oriol Alsina. Sense vacances i amb molta

feina entre mans, Isabel Tarrag� i Oriol Alsina fan an�lisi del que ha passat i del que passar� als despatxos i a la

gespa la propera temporada.

La retallada de pressupost ser� impor tant aquest curs.Isabel Tarrag�: S�, estem acostumats a treballar amb el

que comptem tenir, i aquest any ens hem vist obligats a retallar en funci� dels ingressos que tindrem. No

comptarem amb els diners de la copa del Rei i tampoc amb els diners de Televisi� de Catalunya.Quins han estat

els pressupostos dels dos �ltims cursos?I.T.: En els dos anys ens hem mogut al voltant dels 400.000 euros, i

aquest curs ho abaixarem cap als 300.000.La quantitat de la copa del Rei ja s'ha cobrat?I.T.: S�, i va servir per

tancar la temporada passada. Van ser uns 100.000 euros on van inclosos els 25.000 que rebem tots els clubs de

la categoria.Quin sentit t� mantenir un club tan petit en una categoria tan def icit�ria?I.T.: Benef ici espor tiu, tot,

benef ici econ�mic, evidentment cap. L'opor tunitat de jugar contra equips hist�rics o de disputar la copa del Rei



les dues �ltimes temporades, cosa que no pots fer en categories m�s baixes. A nivell econ�mic �s clar que no t�

cap benef ici, al contrari, s'hi perden diners.L'experi�ncia ja ha estat molt bona. El projecte a 2a divisi� B t� data

de caducitat?I.T.: Aix� seria en el cas que no s'aconsegu�s la perman�ncia al terreny de joc; baixar-ho perqu� s�

no crec que sigui una opci� que es tingui en compte per ara.Quin sentit t� la conversi� a SAE?I.T.: A 2a B �s

voluntari fer la conversi� a SAE, i �s molt m�s assequible fer-la en aquest moment. A m�s, un cop conver tits en

SAE, els socis tindran un paper m�s impor tant en el club: que no nom�s se'l sentin seu sin� que sigui seu.S'han

fet f it xatges de jugadors joves sense experi�ncia a 2a divisi� B. Ser� dif�cil la lliga.Oriol Alsina: Amb el

Llagostera no hi tenim res a perdre. La retallada ha provocat que la plantilla sigui molt petita i el que fem �s

potenciar el f ilial i futbolistes joves. �s clar que ser� dif�cil aconseguir la perman�ncia, per� el pitjor que pot

passar �s baixar a tercera, tres o quatre categories per sobre on havia estat sempre el club.Com li van, les

primeres setmanes, treballant a Llagostera i Palam�s? S�n vasos comunicants els dos clubs?O.A.: Molt b�. S�n

dues feines molt diferents. A Palam�s s�c un treballador, all� no hi tinc tanta feina i no s�c l'entrenador. A

Llagostera he de por tar la gesti� espor tiva de l'equip i, a m�s, formo par t del cos t�cnic. Quan hagi acabat la

feina de muntar la plantilla, amb el Palam�s nom�s haur� de fer un seguiment. Tinc molt diferenciat qu� faig a un

lloc i qu� a l'altre, per� m'aprof ito de la categoria del Llagostera per a un benef ici del Palam�s.Hi haur� jugadors

entre els dos equips?O.A.: S�, per exemple Nuha, un jove de 19 anys que far� la pretemporada amb el Llagostera.

Veurem la seva projecci� per� el m�s normal �s que acabi jugant amb el Palam�s. Hi haur� diversos casos aix�.

A Llagostera no volem una plantilla �mplia i podrem cedir jugadors a Palam�s.Estem davant d'un inici de trasp�s

d'Oriol Alsina a direcci� a Palam�s?O.A.: No. Simplement he anat a Palam�s perqu� fa tres anys que van al

darrere meu perqu� hi vagi a entrenar. Ja els vaig dir que a entrenar no, per� aquest era un bon moment per

acceptar muntar la gesti� de l'equip, era una tasca que em motivava.La prohibici� de la RFEF de no poder

entrenar ha fet que potenci� el vessant de la gesti� espor tiva?O.A.: Jo tinc una habilitaci� de la Generalitat per

entrenar a l'elit de Catalunya, per� el que m'han fet a mi �s una m�s de les que fa el pa�s que no �s el meu, i �s

que el que digui la Generalitat s'ho passen per l'entrecuix. Jo he seguit fent el que feia, estar a la banqueta, i el

que no puc fer �s atendre la premsa com a t�cnic.Amb el Palam�s, l'objectiu �s fer el salt a 2a divisi� B?O.A.: S�,

per� des del Palam�s. Seria molt bo que en un futur a mitjan termini pogu�s fer el salt. Ara �s complicat perqu�

es necessiten supor ts econ�mics que no hi s�n. Si hi ha algun club a la demarcaci� que pot cr�ixer en el m�n del

futbol aquest �s, juntament amb el Figueres, el Palam�s. El salt, per�, l'ha de fer el Palam�s, mai des del

Llagostera. Moltes vegades la gent interpreta coses que no s'han plantejat.Els ha sor tit un competidor, l'Olot.

Com ho valoren?O.A.: Han aconseguit l'ascens perqu� s'ha fet una gran gesti� tan a nivell directiu com espor tiu.

A nivell de club, l'Olot t� m�s socis que el Llagostera, un camp m�s gran, m�s recursos... els desitjo molta sor t

com a equip giron� i com a equip catal�. Que hi hagi dos gironins a 2a B �s bo. El que s� que potser passar� �s

que els dos voldrem un jugador, i si aix� passa, crec que l'Olot t� avantatge per endur-se'l.A Llagostera no hi ha

gaire tradici� de futbol ni tampoc una gran massa social que segueixi l'equip.I.T.: �s cer t, i el que estem valorant

�s ja no ser el Llagostera com a club del poble sin� aconseguir ser-ho de la zona. �s a dir, enganxar gent dels

voltants que no estan massa lluny i que vulguin veure futbol de 2a divisi� B. Que gent de Caldes, de Cass�, de

santa Cristina, de Tossa... que vinguin al camp i tamb� se'l facin una mica seu. Cada cop hi ha m�s gent

d'aquests pobles que v�nen. Cal buscar formules perqu� vingui m�s gent, i com que no tenim diners, el que fem

�s proposar idees i fer moltes iniciatives.La traject�ria sempre ha estat bona, a Llagostera. Arribar� un dia que

les coses no aniran tan b�. Hi han pensat?I.T.: Estad�sticament, �s evident que arribar� un dia que tocar� patir i

que els resultats no seran bons i les coses no aniran tan b�. En els �ltims 10 anys, amb l'Oriol a la banqueta,

sempre s'ha quedat dels deu primers i arribar� un moment que tocar� del 10 cap avall. El dia que passi no crec

que ning� ens pugui dir ni retreure res. S'haur� gaudit d'una categoria com la 2a divisi� B i ens tocar� jugar a una

divisi� per sota, no ser� cap trauma.
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